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Företagarnas styrelse
Hej alla medlemmar i Företagarna Emmaboda här kommer ett nytt Nyhetsbrev.
Styrelsen består av följande personer och undrar Du över något är det bara att fråga någon av nedanstående.
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Kommande event: Emmabodadagen 14 februari Utdelning av priset Årets Företagare i Emmaboda kommun
       Mars (datum ej fastställda) Årsmöte, Volvoträff hos Liljas bil Emmbaoda, 

 
   

Ordförande
Thomas Gustafson
Företag: Thomas Etikett
Telefon: 0471-331 33
E-post: thomas@thomasetikett.se

Vice ordförande
Mikael Wandér
Företag: RZ Auto CNC-bearbetning AB
Telefon: 0491-186 72
E-post: mikael.wander@autocnc.se

Ledamot
Anders Petersson
Företag: EBV Plåt AB

Ledamot
Mikael Karlsson
KNPP AB

Ledamot
Tommy Svensén
Företag: Golv & Kakel i Emmaboda AB

Ledamot
Göran Karlsson
Fem Punkt Tre AB

Ledamot
Gunnar Larsson
LS Lastbilar

Suppleant
Ulf Thor
Konditori Fenix

Suppleant
Peter Elmberg
Företag: Mundekulla Konf. & Retreat AB

Hej alla företagare!
Här kommer en uppmaning och lite 

information om vad som händer just nu i 
Företagarna. 

Det är så mycket man vill informera om 
men tiden räcker inte alltid till. 
Hoppas på bättring framöver. 

Årets Företagare
Vi har redan skickat ut denna 

uppmaning tidigare men vi gör det 
igen. 

Vi behöver förslag till Årets företagare 
och Årets kommunala tjänsteman. 

Vi har bara fått in ett förslag på varje 
men vill gärna ha fler. 

Hör av Er så fort Ni bara kan och gärna 
med en motivering. Tack på förhand!

Priset till Årets Företagare och
Årets kommunala tjänsteman delas ut på 

Emmabodadagen den 14 februari.
I år sker denna festlighet i 

Föreningshuset i Vissefjärda.
Boka in denna afton och var med och gör denna 

prisutdelning till något extra för den som vinner.
Vi har många duktiga företagare i vår kommun 

men alla kan tyvärr inte få pris.
Men var gärna med och hylla den som får priset, 

nästa år kan det vara Ert företag som får äran.

Väl mött den 14 februari!

Informella samtal - 
Företagsorganisationerna - Kommunen
Mikael Wandér och undertecknad var på 
måndagen den 16/12 på årets första 
informella möte med kommunen. 
Kommunledningen med Johan Jonsson i 
täten mötte upp på kommunhuset  för en 
dialog med oss i Företagarna, CSO och LRF.
Ingen agenda bara småprat där vi tog upp bl a 
Östra Industriområdet, centrala Emmaboda, 
det blivande näringslivsrådet. Vi fick lite 
information angående Vattenskyddsområdet 
som diskuteras för Lessebo, Emmaboda och 
Karlskrona Kommun som är beroende av 
Lyckebyån och dess biflöden. Vi talade även 
om att se över möjligheterna att utvidga 
samarbetet näringsliv och skola och sist men 
inte minst var bemötande från kommunala 
tjänstemän uppe på tapeten.

Näringslivsrådet
Det kommande näringslivsrådet kommer att 
sjösättas under första kvartalet med 
representanter från kommunen, Företagarna, 
LRF, CSO och det är tänkt att de större 
företagen i kommunen också ska finnas med. 
Det talades om företag med mer än 50 
anställda, mer än så vet vi inte i dagsläget. 
Näringslivsrådet kommer att ha en mer aktiv 
roll i kommunarbetet än vad det haft tidigare. 
Kommer också att i 
näringslivsfrågor bli remissinstans.

Näringslivsrådet kommer också att ha möjlighet 
att lägga förslag till Kommunstyrelsen gällande 
näringslivsfrågor.

Upphandlingar 
kommer i fortsättningen att meddelas via 
nyhetsbrev och ev. via mail. Sedan är det 
upp till oss företagare att visa vårt intresse av 
att vara med på upphandlingen. 
Chatarina Bondesson har på ett föredömligt 
sätt informerat, vid ett flertal tillfällen, om att 
Offentlig Upphandling är mycket enklare nu 
än vad det var för ett antal år sedan. Synd att 
inte fler var med på informationsträffarna 
men hon har lovat att det kommer fler tillfällen 
under våren. Passa på då om Ni har tid.

Bygglovstiderna 
har förbättrats väldigt mycket under året. 
I de fall bygglov kan lämnas direkt av 
tjänsteman är snittiden för bygglov idag, efter 
att kompletta ansökninghandlingar lämnats 
in, 2,9 dagar och i de fall när Bygg & 
Miljönämnden måste ta beslut ligger snittiden 
på mindre än fyra veckor. Detta beroende 
på att nämnden har möte ungefär var fjärde 
vecka.
Tidigare låg dessa på betydligt längre tid och 
oftast bortåt maxtiden 10 veckor.

Du utnyttjar väl förmånerna
Genom att utnyttja förmånerna kan Ditt 
medlemskap bli helt gratis och t o m göra att 
Du sparar en hel del. 
Idag får företagarna in ca 100.000.000:- i 
medlemsavgifter och vi företagare utnyttjar 
förmåner för ungefär 180.000.000:- och
Du som är företagare missar väl inte att 
utnyttja de förmåner som Företagarna 
förhandlat fram, här finns mycket att tjäna. 
Här finns avtal på telefoni, bilar, transportbilar, 
obegränsad juristhjälp via telefon mm. 
T ex en ny tjänstebil från Volvo eller BMW -10 %, 
ny Peugot transportbil till företaget upp till 27 % 
rabatt. Rabatter på IKEA och SJ, rabatterade 
priser på Best Western, lägre pris på flyg med 
BRA m m. 
Gå in på www.foretagarna.se så kan Ni läsa 
mer om de förmåner som finns. 

Du är väl försäkrad - 
för Din och familjens skull
Glöm inte bort Ert försäkringsskydd både 
företagsförsäkring och personförsäkring. 
Garant försäkringar år både billigare, har 
lägre självrisker och täcker mer än vad de 
flesta andra försäkringar gör. 
Kontakta företagarna för mer information 

Undrar Ni över något kontakt mig eller någon 
annan i styrelsen

God Jul och Gott Nytt År om vi inte ses innan

Thomas Gustafson


